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Styremøte (AU) i Foreldreforeningens  
Skoleåret 2021/22 

 
Referat 

 
Nr. 06/22 Dato 15.06.22 Kl.slett 18-1930 
Sted: Lærerrommet   
      

Tilstede: Paul Drangsland 
Camilla Winterbottom 

  Bertil Nistad  
Ellina Willert 
Kari Tyvoll   (neste års vararepresentant) 
Annabella Skagen  (valgkomiteen kun sak 25/22) 
Kristian Dyrseth  (valgkomiteen kun sak 25/22) 

  Geir Øyen 
 
Forfall:  Jan Ottar Nystad    
  Marie Borgen Hellerud 

Steinar Ellefmo 
Øystein Ask 
 

 
 
Saksnr. Saksbeskrivelse Ansvar 
21/22 Møteinnkalling og referat fra forrige møte 05/22 ble godkjent 

 
Paul 

22/22 Informasjon 
Generelt 
SMU 
Det er avholdt møte i SMU i dag hvor Olweus undersøkelsen ble 
gjennomgått. Undersøkelsen ble gjort i 7.-10.klasse. Skolen vil ha 
fokus på 2 punkter fremover: 

1. 15% av de som deltok i undersøkelsen var redd for å bli 
mobbet 

2. 25% av de som observerte mobbing unnlot å gjøre noe 
fordi de var redde 

Elevrådene er involvert for å komme med forslag til tiltak. 
 
Jubileumsboka 
Forfatter ønsker bilder fra foreldrenes aktiviteter samt bistand til 
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korrekturlesning. Forespørsel sendes foreldrene 
 
AU lager 
AU ønsker seg et lettere tilgjengelig lager på skolen, og ber om 
kjeller i kantinebygget kan benyttes? Dette vurderes sammen med 
Sissel i august 
 
SFF 
Det er avholdt styremøte i SFF hvor Camilla deltar. Det er 
besluttet å øke bemanningen, og handlingsplan (styrets 
arbeidsdokument) ble vedtatt 
 
Økonomi  
Bertil informerte om status, og så langt ser det ut som at AU har 
tilstrekkelige midler for sin virksomhet fram til neste julemarked. 
Pr i dag er det ca kr 78.000,- på konto. 
 
Nytt fra skolen (rektor) 
Kantinebygget/Fritids 
Gulbygget blir ferdigstilt til sommerferien og rødbygget i uke 35. 
Det arbeides med en felles åpning av byggene ved skolestart 
22.august. Samlet kostnad vil være ca 21 mill kr, og resultatet blir 
meget bra. 
 

Paul 
 
 
 
 
Camilla/Sissel 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

   
04/22 Klassekontakter etc 

Det utarbeides en egen mappe for hvert klassetrinn (årskull) som 
inneholder fast e-post adresse for trinnet, link/fullmakter til 
klassekasse, klassekontakter og julemarkedskontakter. 
Denne skal være ferdig i løpet av dette skoleåret (juni 22) 
16.02.22 
Ansvarlig var ikke tilstede så status er ukjent 
16.03.22 
Avklares med Marius og opplegg legges fra på neste AU-møte 
20.04.22 
Avklares med Marius og opplegg legges fra på siste AU-møte 
15.06.22 
Elina avklarer dette med Marius før skoleferien slik at alt er på 
plass til skolestart 22.08.22. 
Det vurderes videre om hvert årskull kan ha en app for foreldrene 
for kontakt med skolen, slik som Meldeboka, Spond etc 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Elina/Marius 
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23/22 Kalender 

Forslag til møtedatoer for AU, kontaktutvalg, årsmøte og 
julemarkedsmøter ble godkjent. Ber om at skolen koordinerer 
dette slik at møtene kolliderer med foreldremøtene. 
 

 

24/22 Info 
Informasjonsfolder om Foreldreforeningen, AU, klassekontakter 
etc utarbeides slik at dette kan deles ut på foreldremøtene til 
høsten. Foslag utarbeides av Paul og sendes AU for kontroll i løpet 
av sommeren 
 

 
 
 
 
Paul 

25/22 Valgkomite 
Valgkomiteen velges av årsmøtet for 2 år av gangen, og skal bestå 
av 3 medlemmer hvorav det ene medlemmet foreslås som 
medlem i Steinerskolens valgkomite. 
Det oppleves som problematisk at avstanden mellom AU og 
valgkomiteen er så stor, og det er ønskelig at AU tar en mer aktiv 
rolle for å foreslå/ avklare kandidater til de ulike verv: 
 

1. AU utarbeider en veileder/arbeidsbeskrivelse for 
valgkomiteens arbeid 

2. Valgkomiteen deltar på AU møtet i januar for å sikre en 
god informasjon fra sittende styre og tilstrekkelig tid til å 
skaffe nye kandidater.  

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Paul 
 
 
Paul 

26/22 Årshjulet 
Camilla utarbeider et forslag til årshjul til møtet i august 

 
Camilla 

27/22 Søknader 
6.klasse søker om støtte til klassetur til Munkholmen med 
teaterforestilling: 
Hei, 
Vi planlegger tur til Munkholmen som sommeravslutning for 6. 
klasse, med piknik og deretter BULs teaterforestilling der en av 
elevene deltar. 
Vi søker om støtte til Munkholmbåten pluss teaterbiletter for 18 
elever. 
Munkholdbåten: 55kr x 18= 990 kr 
Teaterbiletter: 185 kr x 18= 3330 kr  
Tilsammen: 4320 kr 
 
Vi håper på postitivt svar, 

 



 
 

 

AU møte  Side 4 
 

Finner ikke bildedelen med relasjons-ID rId1 i filen. Finner ikke bildedelen med relasjons-ID rId1 i filen.

Vennlig hilsen klassekontaktene 
Nicole, Merethe, Anna 
 

Klassen har ca kr 21.000,- i klassekassa pr i dag. AU har ved 
tidligere anledninger ønsket at midlene på klassekassene blir 
brukt til gode sosiale aktiviteter for elevene/foreldre for å styrke 
miljøet i klassene. 6. klasse har rikelig med midler til selv å dekke 
denne turen av klassekassa. 
 
Vedtak: 
AU ser positivt på tiltaket, men på bakgrunn av de midler klassen 
har i klassekassa ser AU ikke behovet for å støtte til tiltaket. Vi 
håper imidlertid at turen blir gjennomført og synes tiltaket er 
meget godt. 
 
 

 


